

14D11N

APPLE®

AMERICA 美洲



USA GREATEST SIGHTS

THE WILD WILD WEST

精彩**美国**狂野大西部 – 四大国家公园奇景之旅

加利福尼亚州 | 蒙大拿州 | 怀俄明州 | 犹他州 | 亚利桑那州 | 内华达州
CALIFORNIA | MONTANA | WYOMING | UTAH | ARIZONA | NEVADA



Yellowstone National Park

The World's First National Park. Within Yellowstone's 2.2 million acres, enjoy its unique hydrothermal and geologic features where visitors have unparalleled opportunities to observe wildlife in an intact ecosystem, explore geothermal areas that contain about half the world's active geysers, and view geologic wonders like the Grand Canyon of the Yellowstone River.

黄石国家公园

这是世界上第一座认证的国家公园。这雄伟的公园占地面积约为220万英亩，您会发现这里无与伦比的景致简直无法用语言描述。游客有机会欣赏到在那里生活的动物们。地表下方活跃的地热力，塑造了公园水晶般清透的湖泊、雄伟壮观的峡谷、一望无际的草原和气势磅礴的瀑布和间歇泉。

Discover the beauty of a land untouched by time,
where nature reigns supreme.

📍 Bryce Canyon National Park
📍 布莱斯峡谷国家公园

DAY 1 KUALA LUMPUR ✕ LOS ANGELES

Upon arrival at Los Angeles International Airport, transfer to the hotel for rest.

DAY 2 LOS ANGELES

🏠 Hotel breakfast / - / Buffet Dinner

📍 Los Angeles Full Day City Tour

Start of the day at sunny **Santa Monica** along the Pacific Ocean, which is an entertaining and recreational precinct with picturesque pier and downtown. Next, visit to the **Farmers Market & the Grove's** 100 over gourmet grocers and discover your own choice of restaurants & cafes.

This afternoon, visit the **Hollywood Boulevard** featuring the Dolby Theatre, Grauman's Chinese Theatre & the Hollywood Walks of Fame.



DAY 3 LOS ANGELES ✕ BOZEMAN

🏠 Hotel Breakfast / - / Local Dinner

In the morning, transfer to Los Angeles International Airport for a **flight to Bozeman**, the southern city of Montana, located in the heart of the beautiful **Gallatin Valley**, the only airport serving as a year-round gateway for Yellowstone National Park entrances.

DAY 4 BOZEMAN -132KM- YELLOWSTONE NATIONAL PARK

🏠 Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

📍 Yellowstone National Park Tour (I)

Depart to one of the park's unique attractions – **Mammoth Hot Springs**, large complex of hot springs on a hill of travertine in Yellowstone National Park. Continue to **Canyon Village Visitor Center** and photo stop at beautiful **Artist Point**, the viewpoints of Lower falls, as it flows 308 feet down to the Yellowstone River.

Afterwards, continue driving past the lush **Hayden Valley** to spot the wildlife such as huge herds of bison and other native animals.

DAY 5 YELLOWSTONE NATIONAL PARK -258KM- GRAND TETON NATIONAL PARK -38KM- JACKSON HOLE

🏠 Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

📍 Yellowstone National Park Tour (II)

This morning, move on to be awed by the **Grand Prismatic Spring**, United States' largest hot spring with gorgeous vivid colours caused by microbial mats. Continue stop at the Upper Geyser Basin, marvel at the world famous **Old Faithful Geyser**, as it erupts at an average interval of 80mins shooting up water and steam up to 180 feet!

📍 Grand Teton National Park

After lunch, proceed to **Jenny Lake Overlook** to get a fantastic view of Jenny Lake with Cascade Canyon before heading out of the park to Grand Teton National Park. Photostop at **Oxbow Bend**, the most photographed place to get an image of Snake River with Mount Moran's reflection, is a sight to behold.

📍 Jackson Hole

At the heart of Jackson Hole, the **Town Square** is surrounded by dozens of boardwalk-fronted art and photo galleries, bars, restaurants and gift shops, is also a prime location for the shopping savvy.

DAY 6 JACKSON HOLE -250KM- BEAR LAKE -198KM- SALT LAKE CITY

🏠 Hotel Breakfast / Local Lunch / Thai Dinner

On the way to Salt Lake City, stop at **Bear Lake** overlook for photostop. Bear Lake is often called the Caribbean of the Rockies for its intense turquoise-blue water. The unique color is due to the reflection of the limestone deposits suspended in the lake.

📍 Salt Lake City Tour

Tour of Utah's capital, start with a stop at the regal looking **State Capitol Building**. Thereafter, proceed to the city's main focal point Temple Square and visit the impressive **Tabernacle**. Walk the lovely gardens and view the imposing 19th century **Salt Lake Temple** and the gothic-styled **Assembly Hall**.

DAY 7 SALT LAKE CITY -435KM- BRYCE CANYON -127KM- KANAB

🏠 Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

📍 Bryce Canyon National Park

Start your visit from **Bryce Point** which majestic red rock hoodoos such as the **Wall of the Windows** and **Three Wise Men formations**. Next, stop at the beautiful **Inspiration Point** be spellbound by the panoramic vista as the sun shines on thousands of spires called "hoodoos"; creating a bright red, yellow and pink natural amphitheatre.

Lastly, stunning by the view of one of the famous formations such as Thor's Hammer tower over the Silent City from **Sunset Point's Vista** and do a leisure walk and end at **Sunrise Point**.





DAY 8

KANAB -122KM- PAGE

Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

Antelope Canyon

As you make your way through this mystical slot canyon, you will be overpowered by the sheer beauty of the sandstone wall contours as it waves around you. **Antelope Canyon** is one of the famous slot canyons in the world and a well-known photography attraction! *(The selection visit of Upper Antelope Canyon or Lower Antelope Canyon is subject to slot availability.)*

Horseshoe Bend

Stop at one of the most photographed places, **Horseshoe Bend**. A short walk through the sand will take you to the top of a cliff overlooking Horseshoe Bend and the Colorado River, over 1,100 feet below.



Bison Herd at Yellowstone N.P.
黄石国家公园的北美野牛

DAY 9

**PAGE -192KM- ZION
-253KM- LAS VEGAS**

Hotel Breakfast / National Park Lunch / Buffet Dinner

Zion Canyon National Park

The Sandstone Mountains carved by the forces of erosion created this range of cathedral-shaped monoliths, some rising more than 2,000 feet above the Virgin River basin. Iconic monoliths to view include **The Watchman, Great White Throne and Court of the Patriarchs**, flanking both sides of the Virgin River. Where time permits, take a walk along the paved riverside to the start of the Narrows.

DAY 10

LAS VEGAS

Hotel Breakfast / - / -

Las Vegas Free at Leisure

There are just too many things to see and do in Las Vegas. Today, you will decide how your day will be spent.

DAY 11

**LAS VEGAS ⇄
SAN FRANCISCO**

Hotel Breakfast / - / Dungeness Crab Dinner

This morning, take a flight to San Francisco.

San Francisco City Tour (I)

Upon arrival, proceed for a half day tour of San Francisco. Stroll along the lively piers at **Fishermen's Wharf** before boarding your boat for an unforgettable **Bay Cruise Tour** around San Francisco Bay. Next, head to **Golden Gate Bridge** to learn about this iconic suspension bridge before we take you to one of the best viewing spot for pictures of San Francisco's most prominent landmark. For tonight's dinner, savour San Francisco's famous **Dungeness Crab**.

DAY 12

**SAN FRANCISCO /
DEPART FOR HOME**

Hotel Breakfast / Chinese Lunch / Buffet Dinner

San Francisco City Tour (II)

This morning, drive up to the **Twin Peaks**, for an exhilarating panoramic view of San Francisco's skyline and the Bay area. After an orientation and lunch at the famous **Chinatown**, hop on to the world's last manually operated **Cable Car System** for a ride to **Union Square**, the city's main shopping precinct. In the evening, transfer to San Francisco International Airport for your flight back home.

DAY 13

**CROSSING
INTERNATIONAL
DATELINE**

DAY 14

ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.



Old Faithful Geyser, Yellowstone N.P.
老忠实喷泉, 黄石国家公园



Oxbow Bend, Grand Teton N.P.
大提顿国家公园



Horseshoe Bend
马蹄湾



Las Vegas
拉斯维加斯



Lower Falls, Yellowstone N.P.
下游瀑布, 黄石国家公园



Bar T-5 Covered Wagon Dinner Show
牛仔表演与晚餐



San Francisco Famous Dungeness Crab
旧金山著名珍宝蟹



Seafood Buffet
海鲜自助餐

探索被时间遗忘的美丽土地，在那里自然占据主导地位。



Zion National Park
锡安峡谷国家公园

第1天

吉隆坡 ✕ 洛杉矶

抵达洛杉矶国际机场后，前往酒店入住休息。

第2天

抵达洛杉矶

酒店早餐 / - / 自助式晚餐

洛杉矶全天城市观光

今天，我们将沿着太平洋海岸线欣赏明媚的圣莫尼卡码头，这是一个娱乐休闲区，拥有风景如画的码头和市中心。接着到洛杉矶著名的农夫市场和格罗夫。这里提供超过100美食杂货店，来自全国各地的餐馆。这里是您不可错过尝试各种不同的当地美食的好地方。

下午，好莱坞星光大道参观如：杜比剧院和格劳曼中国剧院 - 好莱坞名人留影的手和脚印的著名地。

第3天

洛杉矶 ✕ 博兹曼

酒店早餐 / - / 道地晚餐

早上，前往洛杉矶国际机场搭乘国内航班飞往蒙大拿州南部城市-博兹曼，坐落在美丽的加拉廷谷中心，是唯一作为黄石国家公园入口全年通行的机场。

第4天

博兹曼 -132公里-
黄石国家公园

酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

黄石国家公园 (I)

驱车前往国家公园独特的景点之一 - 猛犸象温泉，是黄石国家公园的石灰石山上最大的碳酸盐沉积温泉。随之前往峡谷村游客中心后，再前往艺术家之地，观赏瀑布下游的绝佳地点，因您看得到它流向308英尺的黄石河。之后，继续驱车穿越郁郁葱葱的海登谷探索当地野生动物，如北美野牛、棕熊和其他本土动物。

第5天

黄石国家公园 -258公里-
大提顿国家公园 -38公里-
杰克逊霍尔

酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

黄石国家公园 (II)

早上，前往到达世界三大温泉之一的大棱镜泉，您绝对会为它由微生物席垫造成的华丽色彩所震撼。随后，我们会来到上游间歇泉盆地，拜访绝不容错过的老忠实喷泉。此喷泉平均间隔约80分钟喷发一次，每一次喷发更可达180英尺！

大提顿国家公园

午餐后，在前往大提顿国家公园前，我们会带您到珍妮湖俯瞰，欣赏珍妮湖与瀑布峡谷的优美景色。途中，您也会到牛轭形河湾岔路拍摄反映着莫兰山的蛇河。蛇河的河床宽阔，似漓江山水，别有一番风味，是摄影爱好者必去之地。

杰克逊霍尔

城镇广场在杰克逊霍尔的中心，广场周围有数十个木板铺设而成的人行道和摄影画廊，酒吧，餐馆和礼品店，更是精明购物的黄金地点。

第6天

杰克逊霍尔 -250公里-
大熊湖 -198公里- 盐湖城

酒店早餐 / 道地午餐 / 泰式晚餐

前往盐湖城的路上，稍作停留在大熊湖拍照留念。大熊湖因其绿松石蓝的碧水，常被称为落基山脉的加勒比海。独特的颜色是由于悬浮在湖中的石灰岩沉积物的反射而产生的。

盐湖城之游

首先，参观位于犹他州首府 - 盐湖城富丽堂皇的州议会大厦。之后前往市内主要的圣殿广场 - 探犹他州独特的摩门教文化和令人印象深刻的礼拜堂。漫步于美丽的花园，欣赏19世纪壮丽的盐湖神殿和哥特式风格的大会堂。

第7天

盐湖城 -435公里-
布莱斯峡谷 -127公里-
卡纳布

酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

布莱斯峡谷

在布莱斯峰，您可以欣赏到因雄伟的红色岩石造成的著名地标如窗墙和三智者。接下来，在灵感峰惊叹着其充满众多岩柱，在阳光照耀下呈现红、桃红和黄等颜色的壮丽环形露天剧场。

结束前，在日落峰一览让人称奇的岩柱构造如在伫立在静谧城市的托尔的锤子塔后，自由漫步至日出峰。

第8天

卡纳布 -122公里- 佩吉

酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

羚羊峡谷

当您穿过这个神秘峡谷时，您绝对会被砂岩墙轮廓的纯粹美景深深吸引，宛如步入梦幻般的波浪奇境。羚羊峡谷是世界上著名的狭缝型峡谷之一，也是知名的摄影景点！（参观上羚羊峡谷或下羚羊峡谷由当时的参观空档为准。）

马蹄湾

前往最佳拍摄地点之一的马蹄湾。徒经沙石路来到约1100英尺的悬崖顶部俯瞰马蹄湾和科罗拉多河。

第9天

佩吉 -192公里- 锡安
-253公里- 拉斯维加斯

酒店早餐 / 国家公园午餐 / 自助式晚餐

锡安峡谷国家公园

由侵蚀力量雕刻而成的砂岩山造就了一系列的大教堂式的巨石，其中更有一部分在维琴河超过2000英尺的上方。在维琴河的两侧尽是一座座标志性的庞然大物，其中包括了守望者，伟大的白色王座和族长法院。若时间允许，您也可以沿着河边狭窄的铺砌路面散步。

第10天

拉斯维加斯

酒店早餐 / - / -

拉斯维加斯自由活动

拉斯维加斯这座国际娱乐大都市，每天都有许多精彩诱人的活动任君选择。今天，您将自行决定如何规划属于您的一天。

第11天

拉斯维加斯 ✕ 旧金山

酒店早餐 / - / 珍宝蟹晚餐

今早，搭乘国内航班飞往旧金山。

旧金山市区观光 (I)

抵达后，沿着渔人码头热闹的码头漫步。我们更特别为您安排了一趟难忘的海湾游船，登上游船游览旧金山湾。随后，徒步到金门大桥了解这座标志性的吊桥，在旧金山最著名的地标性景观拍照留念。今晚，在当地著名的餐厅品尝新鲜的珍宝蟹。

第12天

旧金山 / 返回家园

酒店早餐 / 中式午餐 / 自助式晚餐

旧金山市区观光 (II)

到双子峰欣赏旧金山的天际线和海湾令人振奋的全景。在著名的唐人街享用午餐后，乘搭旧金山的标志交通 - 世界上最后一个手动操作的缆车系统的叮叮车到市中心的联合广场自由购物。傍晚时分，前往旧金山国际机场飞往家园。

第13天

跨越国际换日线

第14天

抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。



Cable Car, San Francisco
叮叮车, 旧金山

行程亮点 HIGHLIGHTS

- ◆ Yellowstone National Park
- ◆ Grand Teton National Park
- ◆ Bryce Canyon National Park
- ◆ Antelope Canyon
- ◆ Zion National Park
- ◆ World's Last Manually Operated Cable Car
- ◆ Bay Cruise Tour
- ◆ Note: Entrance tickets / Fees are included
- ◆ 黄石国家公园
- ◆ 大提顿国家公园
- ◆ 布莱斯峡谷国家公园
- ◆ 羚羊峡谷
- ◆ 锡安峡谷国家公园
- ◆ 世界上最后一个手动操作的缆车系统——叮叮车
- ◆ 海湾游船
- ◆ 注释: 已包含入门票 / 费用

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍷 Bar T 5 Covered Wagon Dinner Show
- 🍷 Makino Seafood Buffet, Las Vegas
- 🍷 San Francisco Famous Dungeness Crab
- 🍷 Seafood Buffet
- 🍷 牛仔表演与晚餐
- 🍷 Makino 日式自助餐, 拉斯维加斯
- 🍷 旧金山著名珍宝蟹
- 🍷 海鲜自助餐

Number of Meals:
Lunch - 7 Dinner - 10

餐饮数量:
午餐 - 7 晚餐 - 10

STAY 留宿	LOCATION 地点	RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Los Angeles 洛杉矶	Torrance Marriott Redondo Beach 托兰斯雷东多海滩万豪酒店	Hand-picked Hotel 精选酒店
1Night 1晚	Bozeman 博兹曼	SpringHill Suites 万豪春丘套房酒店	Hand-picked Hotel 精选酒店
1Night 1晚	Yellowstone 黄石公园	Holiday Inn West Yellowstone 西黄石假日酒店	Hand-picked Hotel 精选酒店
1Night 1晚	Jackson Hole 杰克逊霍尔	Hotel Terra 西黄石假日酒店	★★★★
1Night 1晚	Salt Lake City 盐湖城	Sheraton 北盐湖城希尔顿恒庭酒店	★★★★
1Night 1晚	Kanab 卡纳布	Comfort Suites 康福特套房酒店	Hand-picked Hotel 精选酒店
1Night 1晚	Page 佩吉	Hyatt Place Page at Lake Powell 鲍威尔湖凯悦酒店	Hand-picked Hotel 精选酒店
2Nights 2晚	Las Vegas 拉斯维加斯	Treasure Island Hotel & Casino 金银岛赌场酒店	★★★★
1Night 1晚	San Francisco 旧金山	Hilton 希尔顿酒店	★★★★

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.



Golden Gate Bridge, San Francisco
金门大桥, 旧金山

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
- Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
- Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
- Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

欧美团 - 附加条款:

- 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
- 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
- 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 唯肯亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: JUN 2024



AMSFO14-001

In Yellowstone, every sunrise feels like the first morning on Earth.

在黄石, 每一个日出都仿佛是地球上的第一个晨曦。

